
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 20. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 929

Efter at det er kommet frem, at Sikkerhedsstyrelsen har kasseret hver fjerde af de indkøb-

te beskyttelsesmasker, bedes ministeren oplyse, hvad der gøres for at sikre, at de be-

skyttelsesmasker og andre værnemidler, der indkøbes, kvalitetssikres, så vi har de nød-

vendige værnemidler? Og vil ministeren undersøge mulighederne for, at beskyttelsesma-

sker og andre værnemidler fremover kan produceres i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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